
Nuorisovaltuuston aloite vesihyppytornin rakentamisesta

Vesihyppytornin rakentamismahdollisuutta tulee kartoittaa, ja mikäli mahdollista tulisi
se rakentaa sille soveltuvalle paikalle Ronkaalan uimarannan läheisyyteen.
Nuorisovaltuusto uskoo, että tällaiselle hyppytornille tulisi runsaasti käyttöä etenkin
nuorten keskuudessa ja toimisihan se myös vetovoimatekijänä. Nuorisovaltuusto on
halukas ja valmis osallistumaan hyppytornin yksityiskohtien päättämiseen, sillä
mielestämme on tärkeä kuulla myös nuorten mielipide heille tarkoitettua
aktiviteettipaikkaa tehtäessä.
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